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Kommunala pensionärsrådet 

28 november kl. 09:00-11:55, Falköpingssalen Stadshuset 

1. Föregående mötesanteckningar 

Genomgång av föregående mötesanteckningar. 

2. Information och dialog om rapporten Effektivitet i äldreomsorgen 

Camilla Eriksson från RKA närvarar för att presentera rapporten Effektivitet i 

äldreomsorgen som tagits fram på uppdrag av Finansdepartementet. Rapporten är 

tänkt att vara diskussionsunderlag och en möjlighet till jämförelse mellan kommuner. 

(Rapporten och presentationsbilderna skickas ut till rådet i samband med 

mötesanteckningarna.) 

3. Information och dialog om nulägesbild inom äldreomsorgen 

Eva Olofsson informerar om nuläget inom kommunens äldreboenden och åren 

framgent. Antal boenden, föredelning av platser och priser presenteras. Vidare 

uppmärksammas att brandskyddskrav kräver åtgärder och väntas bli kostsamt. 

 

Socialnämnden behöver göra besparingar och nämnden har fått tre förslag 

presenterade: 

 

- Förslag 1: Avveckling av Katarinagården 

- Förslag 2: Avveckling av Elvagården  

- Förslag 3: Rockad med korttid/växelvård mellan Tåstorp och Trädgårdsgatan 

Inga politiska beslut är fattade i frågan ännu.  

(Presentationsbilder skickas ut till rådet i samband med mötesanteckningarna.)  

4. Information och workshop om framtidens äldreomsorg 

Per Larsson och Karin Stigner närvarar för dialog om framtidens äldreomsorg med 

fokus på bostäder för äldre och sociala aktiviteter. De rapporterar från utredningen 

som pågår, hur långt de har kommit och vad som händer härnäst. 

Trygghetsboende: 
o Vem bör ansvara för aktiviteterna?  

- Både föreningar och kommunen 

- Samverkan mellan boendet och föreningarna utifrån 

- De boende kan tillsammans ansvara för aktiviteter 

- Viktigt med en ansvarig, förslagsvis kommunen. 

- Viktigt med valfrihet – man väljer själv vad man vill delta på. 

o Vem bör vara hyresvärd? 
- Kommunen. 
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o Vad är krav på standarden? 
- Handikappanpassat. 

o Vad är rimliga gemensamma utrymmen? 
- Allt behöver inte finnas inom samma byggnad.  

- Förslag: en kvarterslokal/gemenskapslokal nära bostaden dit man aktivt kan 

välja att gå för gemenskap och aktiviteter. 

o Var behöver boendet vara någonstans? 
- Centrumnära. 

- Inte enbart beläget i Falköpings tätort. 

o Fler reflektioner från rådet: 
- Hur ansöker man om att få bo på boendet? Det kan bli risk för kö.  

- Tillgänglighet för ett fungerande liv är en viktig trygghetsfaktor. 

- Service behövs även ur ett förebyggande perspektiv. 

- Hjälp behövs för att bryta ensamheten och till de som behöver stöd i 

bostaden. 

- Viktigt att även par kan flytta in tillsammans. 

- Hur gör andra kommuner? 

- Är det hållbart ur ett samhällsperspektiv att bo efter ålder? 

Sociala aktiviteter: 
o Förebyggande och uppsökande aktiviteter 

- Viktigt att kunna nå alla pensionärer.  

o Det ideella samhällets osäkra framtid 
- Få i de yngre generationerna vill engagera sig ideellt. 

o Ny socialtjänstlag 
- Högre krav på samverkan i hela samhället och förebyggande verksamhet. Ny 

lag trädet i kraft den 1 juli 2025. 

o Kommunens kompensatoriska uppdrag 
- Kommunen har ett stort ansvar att hjälpa. Uppdraget kan utvecklas till 

förebyggande verksamhet. 

o Kulturella skillnader 
- Fånga upp de som inte nås idag. 

 
Utredningens fortsättning:  

o Mer informationsinhämtning 

o Delredovisning 

o Rapportskrivning 

o Slutredovisning 

 

(Presentationsbilder skickas ut till rådet i samband med mötesanteckningarna.)  
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5. Sammanträdesdagar 2025 

Rådet sammanträder följande dagar år 2025: 

o 25 februari klockan 10-13 med gemensam lunch från hemtjänsten 

o 12 maj klockan 10-12 

o 18 september klockan 10-12 

o 8 december klockan 10-12 

 

 

6. Övrigt 

• Rådet ställer sig positiv till att införa en stående punkt på dagordningen om laget 

runt/aktuellt hos föreningarna.  

• Fritidsverksamheten inom äldreomsorgen har tagit över vissa gruppaktiviteter efter 

att Senior 65 + avvecklades. Informationen har kommunicerats på kommunens 

webbsida och på anslagstavlor runt om i kommunen. 

 

 

 

Karola Svensson (C) 

Ordförande 
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